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Gmina Zaniemyśl 

RG.0002.11.2018-2023 

Protokół nr XII/2019 

XII Sesja Rady Gminy w dniu 30 września 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2019 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:32 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

12. Bartłomiej Mieloch 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska otworzyła obrady XII sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl oraz powitała przybyłych na sesję, przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych.  

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej.  

4. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl dotyczące pracy Rady Gminy 

Zaniemyśl.  
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5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

7. Podjęcie deklaracji samorządów lokalnych w sprawie wspólnych działań na rzecz 

Średzkiej Kolei Powiatowej.  

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Zaniemyśl;  

2) w sprawie Regulaminu dotyczącego ustalenia kryteriów i trybu przyznawania 

nagród dla nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl;  

3) w sprawie Regulaminu dotyczącego szczegółowych zasad wynagradzania 

nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl;  

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty                

w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola gmina Zaniemyśl;  

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola, gmina 

Zaniemyśl;  

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl;  

7) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody dębu szypułkowego "Dziadziuś" rosnącego na terenie Gminy Zaniemyśl 

w miejscowości Doliwiec Leśny na dz. nr ew. 7059/1;  

8) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości;  

9) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/307/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia               

25 czerwca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej etap I i II wraz z 

przebudową sieci wodociągowej w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl” 

realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-

2020;  

10) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019;  

11) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

9. Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie firmy MAX Restauracje 

prowadzącej działalność na Wyspie Edwarda.  
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10. Wolne głosy i wnioski.  

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś chce wnieść zmiany do zaproponowanego porządku 

obrad, ja ze swojej strony składam wniosek formalny o wykreślenie punktu dziewiątego (9) 

z obrad dzisiejszych, tj. „Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie firmy MAX 

Restauracje prowadzącej działalność na Wyspie Edwarda”, zaraz wytłumaczę czym jest to 

spowodowane, w ubiegły poniedziałek, na Komisji omawialiśmy tutaj wspólnie z władzami 

Gminy, a także z władzami Powiatu i przedstawicielami MAX Restauracje o bytności firmy 

MAX Restauracje na wyspie, z takim wnioskiem zwrócił się do Wójta Gminy Zaniemyśl 

Pan Starosta, z prośbą o kontynuację współpracy przez Gminę Zaniemyśl z firmą MAX 

Restauracje, takie pismo wpłynęło do Urzędu Gminy 10 września br., Radni mieli 

możliwość zapoznania się z tym 23 września i Pan Wójt stwierdził, że to co zadecyduje 

Rada będzie wiążące w stosunku do firmy MAX Restauracje, w związku z tym, że sprawa 

jest dość skomplikowana i powiedziałabym, że nawet bardzo skomplikowana, dlatego, że 

Powiat uważa, że Porozumienie jest nieważne przy czym umowa z MAX Restauracje jest 

ważna i jak gdyby przechodzi na Gminę Zaniemyśl i poprosiłam Wójta o opinię prawną 

firmy z kancelarii Ziemski, która zajmuje się sprawami Wyspy o opinie prawną w tej 

sprawie, jeżeli mamy podjąć decyzję ona ma być odpowiedzialna i przede wszystkim musi 

chronić interesy naszej Gminy Zaniemyśl, w związku z tym, że do rej pory nie otrzymałam 

tej opinii prawnej nie mogę jej Państwu przedstawić, ta opinia ma być 4 października br., 

myślę, że podejmowanie dzisiaj jakiejkolwiek decyzji byłoby przedwczesne i pochopne stąd 

moja prośba o wycofanie z porządku obrad punktu dziewiątego (9) czyli „Oświadczenie 

Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie firmy MAX Restauracje prowadzącej działalność na 

Wyspie Edwarda” dodatkowo przeczytam Państwu jeszcze pismo, które wpłynęło                    

27 września br. do Urzędu Gminy, Panie Wójcie czy mogę przeczytać to pismo Powiatu 

Radnym, jest to pismo adresowane do Wójta, ale przekazane również do naszego biura:  
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myślę, że jakiekolwiek decyzje bez opinii prawnej są przedwczesne i nie chronią interesu 

Gminy zatem jeszcze raz sformułuję mój wniosek czyli o wykreślenie z porządku obrad                   

z punktu dziewiątego (9) „Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie firmy MAX 

Restauracje prowadzącej działalność na Wyspie Edwarda” i wtedy punkt dziewiąty będzie 

przyjmował treść – wolne głosy i wnioski, a punkt dziesiąty (10) zamknięcie sesji, bardzo 

proszę o przygotowanie głosowania wniosku formalnego o zmianie porządku obrad 

dzisiejszej sesji, czy macie Państwo jeszcze pytania, najszybciej jak będzie to możliwe, po 

otrzymaniu tej opinii Radni zostaną z nią zapoznani  

 

Głosowano wniosek formalny w sprawie: 

wycofania z porządku obrad dzisiejszej sesji punktu 9 tj. Oświadczenia w sprawie firmy 

MAX Restauracje prowadzącej działalność na Wyspie Edwarda 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) Katarzyna Gomułkiewicz, Bartłomiej Mieloch 

 

w związku z tym porządek obrad dzisiejszej sesji jest następujący: 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie quorum Radnych.  

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej.  

4. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl dotyczące pracy Rady Gminy 

Zaniemyśl.  

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

7. Podjęcie deklaracji samorządów lokalnych w sprawie wspólnych działań na rzecz 

Średzkiej Kolei Powiatowej.  

8. Podjęcie uchwał: 
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1) w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Zaniemyśl;  

2) w sprawie Regulaminu dotyczącego ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród 

dla nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl;  

3) w sprawie Regulaminu dotyczącego szczegółowych zasad wynagradzania 

nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl;  

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty                

w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola gmina Zaniemyśl;  

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola, gmina 

Zaniemyśl;  

6) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl;  

7) w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody dębu szypułkowego "Dziadziuś" rosnącego na terenie Gminy Zaniemyśl                  

w miejscowości Doliwiec Leśny na dz. nr ew. 7059/1;  

8) w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości;  

9) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/307/2018 Rady Gminy Zaniemyśl                     

z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej etap I i II wraz                   

z przebudową sieci wodociągowej w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl” 

realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020;  

10) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019;  

11) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

9. Wolne głosy i wnioski.  

10. Zamknięcie sesji. 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie listy obecności oraz 

Radnych obecnych na dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział 14 Radnych, 
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co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1) 

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

 

informacja dotycząca oświaty 

• pierwszym tygodniu września zakończyły się wszystkie prace remontowe w szkołach, 

najdłużej pracowano nad adaptacją stołówki szkolnej w budynku pałacowym Szkoły 

Podstawowej w Zaniemyślu, ostatecznie przygotowano wszystko na czas i można było 

rozpocząć żywienie uczniów zgodnie  z terminem – 9 września; 

• 16 września wydałem zarządzenie w sprawie składu osobowego Komisji ds. 

Stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl; 

• wraz z początkiem nowego roku szkolnego w gminnych szkołach i przedszkolu 

nastąpił wzrost opłaty za wyżywienie, było to konsekwencją ogólnie obserwowanej 

tendencji na rynku produktów żywnościowych co do wzrostu ich cen, gminne szkoły  

i przedszkole będą zobligowane poprzez stosowne umowy do zapłacenia więcej za 

artykuły spożywcze służące do przygotowania posiłków i tym samym musiały 

podnieść swoje opłaty, przykładowo Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu będzie w tym 

roku szkolnym pobierać opłatę w wysokości 3,50 zł za jeden obiad dla ucznia, co 

oznacza wzrost o 0,50 zł, co odpowiada wzrostowi o 17% w skali roku, na te wnioski 

ze szkół i placówek oświatowych zaopiniowałem pozytywnie, bo taka jest moja rola, 

myślę, że będzie to zrozumiałe, że produkty a obiad czy posiłki, to są zakup 

produktów, nie koszty przygotowania i mediów, będą przyjęte przez przede 

wszystkim rodziców, którzy płacą za te posiłki;  

• do 15 września Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu przyjmowało wnioski          

o udzielenie stypendium szkolnego, ogółem złożono 27 wniosków, wypłaty 

stypendium planowane są na grudzień, po otrzymaniu przez Gminę dofinansowania;  

• do 10 września Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu przyjmowało wnioski          

o udzielenie stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl, ogółem złożono 16 wniosków, 

które w dniu 26 września powołana przeze mnie Komisja przeanalizowała                     

i przedstawiła mi w protokole swoje wnioski, w najbliższym czasie podejmę w tym 

zakresie stosowne decyzje; 
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• we wrześniu doszło do wstępnych rozliczeń otrzymanej w sierpniu dotacji 

podręcznikowej w kwocie 61.523,84 zł.; 

• w miesiącu wrześniu otrzymaliśmy również informację o dodatkowej subwencji 

oświatowej dla gminy związanej z wzrostem wydatków na wynagrodzenia 

nauczycieli, według jeszcze wstępnych informacji dodatkowa subwencja pokryje 

około 75% dodatkowych wydatków do poniesienia przez gminę w bieżącym roku.  

 

teraz po krótce przedstawię informacje o remontach w jednostkach oświatowych 

 

Szkoła Podstawowa im. R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu, razem: 275.157,90 zł brutto, 

w tym:  

Adaptacja pomieszczeń na stołówkę w pałacu 149.247,54 

Krzesła i stoły do stołówki w pałacu 9.992,00 

Okna wraz z montażem  8.500,00 

Zastawa stołowa 1.604,70 

Remont korytarza i klatki schodowej w budynku głównym przy 

ul. Poznańskiej 28 

57.628,39 

Dostawa i montaż wykładzin - biblioteka  17.176,95 

Dostawa i montaż regałów – biblioteka 19.803,00 

Montaż wykładziny 2.000,00 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, razem 11.226,39 zł brutto, w tym:  

Dostawa i montaż wykładziny 2.447,70 

Prace malarskie 1.298,70 

Prace malarskie 5.252,10 

Drzwi wewnętrzne 1.140,00 

Wymiana grzejnika 1.087,89 

Przedszkole Samorządowe „Kolorowy Świat” w Zaniemyślu, razem 46.581,36 zł brutto, 

w tym: 

Remont podjazdu dla osób niepełnosprawnych i schody 

zewnętrzne 

39.164,46 

Drzwi zewnętrzne 7.416,90 
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razem to jest kwota 332.965,00 w tej kwocie mieści się dotacja, którą otrzymaliśmy w kwocie 

80 tys. złotych z Ministerstwa Edukacji na adaptacje pomieszczeń na stołówkę 

 

Najważniejsze informacje statystyczne dotyczące oświaty w gminie Zaniemyśl: 

 

Szkoła 

2018/2019 2019/2020 

Liczba 

oddziałów 

Liczba uczniów Liczba 

oddziałów 

Liczba uczniów 

Gim. SP „0” SP. „0” 

Szkoła 

Podstawowa 

w 

Zaniemyślu 

26 (w 

tym: 3 - 

Gim. 23 – 

SP) 

56 433 0 24 450 0 

Szkoła 

Podstawowa 

w 

Pigłowicach 

11 (w 

tym: 1 – 

Gim. 9 – 

SP.) 

12 128 18 11 129 19 

Szkoła 

Podstawowa 

w 

Śnieciskach 

9 ( w tym: 

8 SP, 1 – 

„0”) 

0 86 15 9 87 10 

Razem: 46 68 647 33 44 666 29 

 

Wychowanie przedszkolne – Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu: 

 

Wychowankowie  

wg. wieku 

Liczba dzieci 

2018/2019 2019/2020 

Poniżej 3 lat 1 0 

3 16 23 

4 33 24 

5 34 35 

6 41 44 

Ogółem: 125 126 (w tym: 1 os. - nauczanie 

indywidualne)   
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Wychowanie przedszkolne – przedszkola niepubliczne: 

 

Nazwa przedszkola: 
Liczba wychowanków: 

2018/2019 2019/2020 

Niepubliczne Przedszkole 

„Tygryski” w Pigłowicach 
19 19 

Niepubliczne Przedszkole 

„Mali Odkrywcy” w 

Czarnotkach 

41 36 

Prywatne Niepubliczne 

Przedszkole „A KUKU” w 

Łęknie 

75 71  

Niepubliczne Przedszkole 

Artystyczno-Językowe 

„Kreatywne Brzdące” w 

Zaniemyślu 

10 31 

Razem: 145 157 

 

Ważniejsze wydarzenia w placówkach oświatowych 

 

Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu 

• w dniu 27 września odbyła się wycieczka do leśniczówki w Łęknie na „Święto pyry”, 

wychowankowie spotkali się z leśniczym, były gry i zabawy a także spotkanie przy 

ognisku;   

 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach 

• od września w klasach od „0” – III realizowany jest rekomendowany przez MEN 

program Przyjaciele Zippiego, a w klasach starszych IV – VI wprowadzono program 

Apteczka Pierwszej Pomocy Emocjonalnej, Klasy V – VI będą mogły uczestniczyć 

dodatkowo w zajęciach Nauki Programowania; 

• od września wystartował w szkole dziennik elektroniczny „Librus”; 
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• w dniu 14 września uczniowie występowali podczas Dożynek Wiejskich                                 

w Śnieciskach, duży udział w organizacji Dożynek mieli rodzice, nauczyciele                          

i uczniowie ze szkoły;      

 

Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu 

• w dniach 16 - 17 września przeprowadzono w ramach projektu unijnego „Hej! 

Słyszysz!” bezpłatne badania słuchu u uczniów klas VI, uczniowie wysłuchali także 

krótkiego wykładu na temat higieny narządu słuchu, w projekcie uczestniczą lekarze 

ze Szpitala Klinicznego Uniwersytetu Medycznego w Poznaniu; 

• uczniowie z dużymi sukcesami uczestniczą w cyklicznych zawodach sportowych, w 

tzw. czwartkach lekkoatletycznych, odbywających się na poziomie powiatu w Środzie 

Wlkp., w dniu 19 września zdobyli 17 medali, w tym 7 złotych;    

 

Szkoła Podstawowa w Pigłowicach 

we wrześniu organizowano wyjazdy na przedstawienia, wydarzenia sportowe a także 

wycieczki po najbliższej okolicy, w dniu 20 września uczniowie z szkół i przedszkola z terenu 

naszej gminy włączyli się do akcji „Sprzątanie Świata”, zbierano śmieci w terenie, surowce 

wtórne, przeprowadzano segregację odpadów, a także zorganizowano lekcje i prezentacje 

oraz wyjazdy dydaktyczne dotyczące tego tematu; 

 

informacje z Biblioteki Publicznej   

• z okazji Narodowego Czytania biblioteka zorganizowała konkurs literacki z treści 

lektur, ogłoszonych na tegoroczną odsłonę tej akcji, test można rozwiązywać do końca 

bieżącego miesiąca czyli do dzisiaj; 

• w dniu 3 września Biblioteka Publiczna podpisała Umowę z Biblioteką Narodową 

dotycząca dofinansowania zadania w ramach Programu Wieloletniego „Narodowy 

Program Rozwoju Czytelnictwa” Priorytet 1 – zakłada on zakup nowości 

wydawniczych do bibliotek publicznych, celem Programu jest poprawa stanu 

czytelnictwa w Polsce poprzez wzmocnienie roli bibliotek publicznych, Program 

składa się z 3 priorytetów, operatorem Priorytetu 1 – Zakup nowości wydawniczych do 

bibliotek publicznych jest Biblioteka Narodowa, dodatkowa dotacja dla placówki 

zaniemyskiej została zaplanowana w wysokości 6.000,00  zł., zadanie zrealizowane 
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zostanie ze środków finansowych Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego                        

w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa; 

• informujemy, że nasza placówka napisała wniosek do programu „Kraszewski. 

Komputery dla bibliotek 2019”, w dniu 6 września zostały opublikowane wyniki 

naboru do wyżej wymienionego programu, niestety nasza placówka po raz trzeci nie 

zakwalifikowała się do dofinansowania – mimo poprawnie złożonego wniosku; 

• w dniu 13 września podsumowano konkurs literacki pn. „Czy jesteśmy oczytani?” cz. 

61 dla czytelników pełnoletnich, za miesiące lipiec - sierpień br.; 

• podsumowano też konkursy wakacyjne, które można było rozwiązywać do 15 

września w związku z malowaniem wypożyczalni dla dorosłych, brało w nich udział 

11 dzieci; 

• w dniu 23 września odbyło się spotkanie autorskie z Elizą Piotrowską, pisarka 

odwiedziła dzieci klas „O” oraz I – III w Szkole Podstawowej w Śnieciskach; 

• odbyło się jedno spotkanie rocznicowe powstania Dyskusyjnego Klubu Książki dla 

dorosłych czytelników w dniu 24 września; 

• 26 września odbyły się warsztaty plastyczne dla seniorów, po przerwie wakacyjnej, 

tematem spotkania było wykonywanie witraży jesiennych; 

•  Akcja – zagłosuj na naszą bibliotekę ze strony www.kinder.pl. Zapraszamy do 

głosowania na placówkę zaniemyską, 300 bibliotek, które zdobędą najwięcej głosów 

otrzymują nagrody, 50 bibliotek otrzyma 5.000,00 zł na zakup książek do wspólnego 

czytania z dzieckiem, następne 250 dostanie książki o wartości 300,00 zł, z tych które 

zdobyły najwięcej głosów w rankingu, dodatkowo zwycięskie biblioteki otrzymają po 

2 pufy, dzięki którym będą mogły urządzić w bibliotece kącik do wspólnego czytania, 

głosowanie na biblioteki trwa do 4 listopada br.; 

 

kolejne informacje 

• 11 września br. podpisałem zarządzenie w sprawie powołania Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Zaniemyśl, 

w którym zmieniony został reprezentant Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu; 

• 17 września br. zaprosiłem do konsultacji Rocznego programu współpracy Gminy 

Zaniemyśl z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2020 rok, 

konsultacje trwają od 25 września do 9 października br., wszystkie niezbędne 

informacje oraz projekt Programu dostępne są na naszej stronie internetowej oraz                
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w Biuletynie Informacji Publicznej, jeszcze raz wszystkich uprawnionych, 

zainteresowanych zapraszam do konsultacji; 

• 23 września pracę w Urzędzie rozpoczęła Pani Magdalena Strugarek, która objęła 

samodzielne stanowisko ds. promocji i współpracy z organizacjami pozarządowymi, 

Pani Magdalena została wyłoniona w ramach ponownego naboru na stanowisko pracy; 

 

informacje dotyczące realizacji tegorocznego budżetu 

• budowa sieci kanalizacji sanitarnej  etap I i II wraz z przebudową sieci 

wodociągowej w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl 

prace są cały czas realizowane, w dniu dzisiejszym złożono zawiadomienie o zakończeniu 

kolejnego etapu prac i złożono wniosek o dokonanie odbioru częściowego, jest to już 

przedostatni odbiór częściowy, dla tej inwestycji, zakończenie prac, zgodnie z umową  

przypada na dzień 30 listopada 2019 r.; 

• budowa ul. Leśnej w Zaniemyślu 

17 września br. podpisałem umowę na realizację niniejszego zadania, w postępowaniu 

wpłynęło 7 ofert, a jako najkorzystniejsza, zdobywająca 100 punktów okazała się oferta firmy 

Zakład Drogowo – Transportowy z Nekli, umowa została podpisana na wartość 243.038,66 zł 

brutto zakończenie prac zgodnie z zapisami umowy planowane jest na dzień 29 listopada 

2019 r., myślę, że w tym tygodniu wykonawca rozpocznie realizacje tej inwestycji; 

• przebudowa drogi Płaczki – Śnieciska 

trwają prace przy realizacji niniejszego zadania, przypomnę, wartość tej inwestycji to kwota 

449.789,81 zł., zakończenie prac, zgodnie z zapisami umowy planowane jest na dzień                       

15 października 2019 r., inwestycja ta będzie współfinansowana jest ze środków 

Województwa Wielkopolskiego w kwocie 217.600,00 zł.; 

• przebudowa ul. Świerkowej w Śnieciskach 

trwają prace przy realizacji niniejszego zadania, roboty realizuje firma Roboty Drogowe                     

z Książa Wlkp. Wartość tej inwestycji 313.023,91 zł brutto, zakończenie prac, zgodnie                         

z zapisami umowy planowane jest na dzień 31 października br.; 

• bezpłatna komunikacja autobusowa Środa – Zaniemyśl - Środa 

od 1 września docierały do nas informacje na temat bezpłatnej komunikacji samochodowej, 

szczególnie kursy poranne i popołudniowe były bardzo obciążone jeżeli chodzi o te autobusy, 

ilość młodzieży, bo podwójny rocznik, myślę, że po pierwszym tygodniu już zareagowaliśmy 

i poprosiłem, ponieważ organizatorem, tak to jest zapisane, są Powiaty, żeby Pan Starosta 
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zorganizował spotkanie, żeby przeanalizowali ta sytuację, żeby jak najszybciej rozwiązać ten 

problem, takie spotkanie się odbyło, Szanowni Państwo, 23 września br., niestety dopiero, po 

moich wielokrotnych telefonach i nie przyniosło żadnego rezultatu, powiem tak, bo trzeba 

mówić prawdę, a propozycja jaka jedyna wypłynęła z Powiatu i to też trzeba powiedzieć, była 

tak, podzielić tą młodzież, jedni płacą, a więc dodatkowy Bus będzie jeździł, a drudzy nie, co 

mi się to bardzo nie podobało, bo to nie tędy droga, no ale wysłuchaliśmy to, z kierowniczką, 

bo byliśmy na tym spotkaniu i zaraz na następny dzień próbowaliśmy rozmawiać                                

i rozmawiałem z Panią Prezes Kombusu, żeby jakoś zareagować na tą sytuację krytyczną                    

i mam nadzieję, że to do dzisiaj było, a więc Kombus na te dwie obciążone bardzo i poranne 

trasy, i popołudniową puścił autobusy 5 metrowe, kierowniczka dzisiaj rano przejeżdżała cały 

ten odcinek i były jeszcze wolne miejsca, tak, że nie było problemu, mam nadzieję, że to 

rozwiąże nam ta sytuację, która się przez ten podwójny rocznik tutaj nawarstwiła, zobaczymy 

jeszcze jak to będzie na trasie powrotnej, popołudniowej, nie mam takich informacji, jest 

jeszcze po rozmowach z Panią Prezes alternatywne rozwiązanie, a więc na ta trasę tak bardzo 

obciążoną może puścić autobus przegubowy, długi, ale niestety zakupili taki autobus, ale jest 

jeszcze u nich w warsztacie i będą przygotowywali, muszą mieć przeglądy wszystkie,  

dopuszczenia itd., i wówczas dopiero będzie mogła ten autobus, jak będzie tak potrzebny 

puścić na tej trasie, problem jest jeden, Szanowni Państwo, w Środzie, ronda, dla tych długich 

autobusów, dzisiaj spotkaliśmy się, Pani kierownik przejeżdżała, w niektórych miejscach 

będą musieli poprzestawiać znaki, itd., oddalić jeszcze od pasa drogowego, żeby ten autobus 

mógł zakręcić i przejechać no i będziemy starali się reagować, żeby ta młodzież mogła                         

i dojechać, i wrócić tymi autobusami ze Środy, dziwi mnie trochę podejście innych stron tego 

Porozumienia ale staram się i staramy się, żeby tutaj rozładować ten nasz korek gminny, 

część przecież, kursy są przez Zaniemyśl, przez Gminę Krzykosy i tam też jest problem, ale 

głównie nas interesuje w tej chwili, po takiej rozmowie w ramach Powiatu, a byliśmy 

wszyscy, będziemy tutaj starali się wewnętrznie w jakiś sposób załatwić, żeby młodzież 

mogła wejść i wyjść bezpiecznie z autobusu i dojechać, to tyle informacji w tym temacie; 

 

informacje dotyczące mienia komunalnego 

w okresie międzysesyjnym podpisałem trzy  zarządzenia, tj.: 

• pierwsze z dnia 03 września 2019 r. w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do wydzierżawienia, wykaz dotyczy wydzierżawienia na okres 10 lat  

części nieruchomość położonej w obrębie geodezyjnym Łękno, z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności gospodarczej, polegającej na wybudowaniu i prowadzeniu 
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Gminnego Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, wydzierżawieniu 

podlega  teren o pow. 2.500 m2, stanowiący część działki oznaczonej nr ew. 129, 

uchwała Rady Gminy Zaniemyśl w przedmiotowej sprawie została podjęta na sesji                    

w dniu 02 września 2019 r., dodam, że ta pierwsza, wstępna lokalizacja jest już 

nieaktualna, ten punkt, o ile dostaniemy czy spółka jarocińska otrzyma 

dofinansowanie z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska będzie budowana za 

oczyszczalnią ścieków ; 

• kolejne zarządzenie z 20 września 2019 r. w sprawie przeznaczenia do sprzedaży                     

w drodze przetargu ofertowego, drewna  pozyskanego z wycinki drzew w związku                   

z przebudową drogi w miejscowości Płaczki, z wycinki tej pozyskano 13 m3 drewna 

opałowego, jest to drewno liściaste, ustalono minimalną cenę za całość w wysokości 

1.850,00 zł netto plus podatek VAT w wysokości 8%, oferty  w zamkniętej kopercie 

można składać w sekretariacie Urzędu lub przesłać drogą pocztową w terminie do 

dnia 03.10.2019 r. do godz. 15:00, chętny kto to chce zakupić musi się liczyć z tym,                 

i to jest w ogłoszeniu, że te pnie, grube pnie w całości będzie musiał na swój koszt 

załadować i przewieść do siebie, tutaj my nie pomożemy w tym załadunku, otwarcie 

ofert nastąpi w dniu 04.10.2019 r. o godz. 8:00; 

• i ostatnie zarządzenie z dnia 25 września 2019 r. w sprawie powołania komisji do 

przejęcia przez Gminę Zaniemyśl pomieszczeń i obiektów znajdujących się na Wyspie 

Edwarda w Zaniemyślu, te prace rozpoczną się 8 października br. o godzinie 10-tej, 

mam nadzieję, bo dzisiaj jeszcze pocztę przed sesją przeleciałem, dostałem taką 

niezrozumiałą informację, znowu, z Zarządu Powiatu, że praktycznie najpierw 

wyznaczyli swoich przedstawicieli, a teraz, że wszystko to co jest majątkiem Powiatu 

przejęły MAX Restauracje i zobaczymy kto nam to będzie przekazywał, moje zdanie 

jest takie, przejmujemy nasze obiekty, każdy obiekt po kolei i komisja będzie 

spisywała czy wszystko jest co przekazaliśmy i dopiszemy to co jest nasze, a to co 

komisja zastała, a więc urządzenie pokoi, bo tego nie było, to nie jest nasze, czy 

kuchni, zamkniemy to i jeżeli właściciel się zgłosi będzie już komisyjnie wydawać to 

co jest nie nasze, a więc będziemy pilnować naszego majątku, ale nie wiem jak druga 

strona do tego podejdzie, zobaczymy; 

 

informacje dotyczące spółki z o.o. – Zakład Gospodarki Komunalnej 

spółka w okresie międzysesyjnym: 
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• wybudowała kolejny odcinek wodociągu, 120 metrów fi 100 przy ulicy Przemysłowej 

w miejscowości Łękno; 

• przy ulicy Raczyńskiego w Zaniemyślu wybudowała kolejny odcinek sieci 

wodociągowej długości 140 metrów; 

• na zlecenie wykonano również 10 przyłączy wodociągowych; 

• usuwano awarie sieci kanalizacji sanitarnej;  

• wykonano trzy przyłącza wodociągowe na zlecenie mieszkańców Gminy; 

• wykonywano, tak jak cały rok, prace porządkowe na terenie naszej Gminy; 

 

informacje z zakresu Gminnego Ośrodka Kultury 

• 12 września na Wyspie Edwarda odbył się V Zaniemyski Przegląd Chórów, Zespołów 

i Kapel, w tym wydarzeniu wzięło udział aż 11 grup wokalnych i wokalno – 

instrumentalnych z wielkopolski, gospodarzem wydarzenia był Zespół Śpiewaczy 

Lutnia oraz Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu; 

• 18 września w sali Gminnego Ośrodka Kultury odbyło się Zebranie Sołeckie; 

• wraz z początkiem września rozpoczęły się zajęcia z baletu, akrobatyki oraz 

stretchingu prowadzone przez Agnieszkę Skarbecką; 

 

zarządzenia zmieniające budżet na 2019 rok: 

• z dnia 03.09.2019r., w którym po stronie dochodów i wydatków wprowadzono dotacje 

celowe, o przyznaniu których poinformował Wojewoda Wielkopolski i Krajowe 

Biuro Wyborcze Delegatura w Koninie: 

➢ na przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu kwotę 9.024,00 zł; 

➢ zwiększenie planu dotacji celowej o kwotę 65.472,00 zł na realizację programu 

„Dobry start”.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy są pytania do przedstawionej 

informacji, dziękuję Panie Wójcie, mam nadzieję, że rozwiązanie, które zaproponował Pan 

Wójt tutaj wraz z Panią Prezes o zwiększenie gabarytów autobusu będzie satysfakcjonujące                

i nasze dzieci dotrą do szkół bez problemu, bo naprawdę spędzało to sen z powiek nie tylko 

dzieciom ale również ich rodzicom 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak bo cały czas analizowaliśmy mając na uwadze też budżet, 

nie chcieliśmy też dodatkowych kosztów ponosić i z budżetu, a przede wszystkim też musiała 

być i Burmistrza Środy i Starosty Średzkiego, co raczej widziałem, że nie mają ochoty, ale 

największy problem to było dowiezienie naszych dzieci, myślę, że to uda nam się bez 

kosztowo rozwiązać 

Radny Tomasz Grabowski, takie szybkie pytanie, bo wiemy, że do Środy jest tłok, a wiemy 

co się dzieje ze Śremem, czy wszystko funkcjonuje  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, nie dotarły do nas jakieś tam informacje, które byśmy 

musieli się przyjrzeć tym trasom, ze Śremem, tak więc, myślę, że jest dobrze, bo jeśli coś jest 

nie tak to zaraz szybko do nas te informacje docierają 

 

4. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl dotyczące pracy Rady Gminy 

Zaniemyśl. 

 

w okresie sprawozdawczym tj. od 01 września 2019 r. do 30 września 2019 r.: 

• odbyła się jedna sesja Rady Gminy Zaniemyśl: XI – 03 września 2019 r.;  

• Radni Gminy Zaniemyśl brali udział w pracach Komisji Wspólnej Rady Gminy 

Zaniemyśl, celem omówienia bieżących wniosków oraz analizy projektów uchwał 

procedowanych podczas Sesji Rady Gminy Zaniemyśl;                         

• XII Komisja Wspólna odbyła się 23 września 2019 r.;                 

• Komisja Rewizyjna odbyła 1 posiedzenie 25 września 2019 r. celem analizy 

funkcjonowania hali widowiskowo – sportowej; 

• 13 września 2019 r. w Ośrodku Kultury w Środzie Wielkopolskiej odbyła się 

uroczysta XIV Sesja Rady Powiatu Średzkiego, na której rozstrzygnięto XV edycję 

konkursu Ambasador Powiatu Średzkiego, w uroczystości wzięli udział radni: Justyna 

Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Kamila 

Kołacka, Jolanta Jóźwiak, Zbigniew Łyszczarz, Ewaryst Pankowski i Ewa Wiatr-

Gawlak; 

• 21 września 2019 r. w ramach akcji „Sprzątanie Świata” odbyło się „Sprzątanie 

Zaniemyśla”, zorganizowane przez Towarzystwo Przyrodnicze Kumak oraz 

Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska, Parterem tej akcji była między innymi Rada 

Gminy Zaniemyśl, uczestnicy porządkowali las przy ul. Plażowej w Zaniemyślu, po 

sprzątaniu odbyło się ognisko oraz zabawy i konkursy dla dzieci, w akcji uczestniczyli 
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następujący radni: Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz, Zbigniew Łyszczarz 

oraz Ewa Wiatr – Gawlak, na marginesie dodam, że była to bardzo udana akcja, 

rzadko się zdarza, że tak namacalny dowód swojej pracy można zobaczyć, bo to było 

ponad 100 worków zebranych śmieci, i też gratuluję zarówno Towarzystwu 

Przyrodniczemu KUMAK jak i Stowarzyszeniu Ziemia Zaniemyska tak udanej 

organizacji; 

• wykonując Uchwałę nr XI/86/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 2 września 2019 r. 

w sprawie analizy funkcjonowania Wyspy Edwarda, Przewodnicząca Rady Gminy 

Zaniemyśl radna Justyna Dąbrowska złożyła: 

➢ 10 września 2019 r. do Prokuratury Okręgowej w Poznaniu, zawiadomienie                         

o popełnieniu przestępstwa w sprawie zniszczenia prawnie chronionego 

zabytku w postaci dworku szwajcarskiego na Wyspie Edwarda                                 

i spowodowania znacznej szkody w mieniu komunalnym Gminy Zaniemyśl, 

to jest pismo z dnia 8 września 2019 r., Prokuratura odebrała to pismo                          

12 września br.; 

➢ następne pismo do Najwyższej Izby Kontroli Delegatury w Poznaniu, 

wniosek o przeprowadzenie kontroli problemowej i zbadanie pod względem 

legalności, gospodarności i rzetelności samorządów terytorialnych, to jest 

Starostwa Powiatowego w Środzie Wielkopolskiej i Gminy Zaniemyśl                       

w sprawie zniszczenia prawnie chronionego zabytku w postaci dworku 

szwajcarskiego na Wyspie Edwarda i spowodowania znacznej szkody                              

w mieniu komunalnym Gminy Zaniemyśl oraz prawidłowości wykonywania 

wszystkich pozostałych czynności przez Powiat Średzki i Gminę Zaniemyśl 

obejmujących Porozumienie z dnia 25 lutego 2016 r., pismo z dnia 11 

września 2019 r., NIK odebrał 18 września br.; 

➢ dodam takie same zawiadomienia i wykonanie tej uchwały również było 

przez Pana Wójta Gminy Zaniemysl; 

• wykonując Uchwałę nr XI/98/2019 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 2 września 2019 r. 

w sprawie skargi na działanie Wójta Gminy Zaniemyśl, Przewodnicząca Rady Gminy 

Zaniemyśl radna Justyna Dąbrowska oraz Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji radna Kamila Kołacka przekazały skarżącym:  

➢ 10 września 2019 r. odpis przedmiotowej Uchwały, 

➢ 25 września 2019 r. pisemną odpowiedź Wójta Gminy Zaniemyśl; 
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• w terminie od 06 września do 25 września 2019 r. odbyły się zebrania sołeckie 

dotyczące wydatkowania funduszy sołeckich na 2020 r., w zebraniach sołeckich brali 

udział Radni Gminy Zaniemyśl: 

06.09.2019 r. – sołectwo Czarnotki – radne Kamila Kołacka i Justyna 

Dąbrowska, 

06.09.2019 r. – sołectwo Polwica – radny Jerzy Grześkowiak, 

10.09.2019 r. – sołectwo Zwola – radni Zbigniew Łyszczarz i Justyna 

Dąbrowska, 

12.09.2019 r. – sołectwo Jeziory Wielkie –,  

12.09.2019 r. – sołectwo Mądre – radne Jolanta Jóźwiak i Justyna Dąbrowska, 

13.09.2019 r. – sołectwo Kępa Wielka – radni Zbigniew Łyszczarz i Justyna 

Dąbrowska, 

16.09.2019 r. – sołectwo Lubonieczek – radne Kamila Kołacka i Justyna 

Dąbrowska, 

16.09.2019 r. – sołectwo Płaczki –, 

17.09.2019 r. – sołectwo Luboniec –, 

19.09.2019 r.– sołectwo Pigłowice – radne Jolanta Jóźwiak i Justyna 

Dąbrowska, 

19.09.2019 r. – sołectwo Śnieciska – radna Justyna Dąbrowska, 

20.09.2019 r. – sołectwo Bożydar – radny Paweł Kurpik, 

20.09.2019 r. – sołectwo Zaniemyśl – radne Justyna Dąbrowska, Alina 

Frąckowiak i Ewa Wiatr-Gawlak, 

20.09.2019 r. – sołectwo Polesie – radna Katarzyna Gomułkiewicz, 

23.09.2019 r. – sołectwo Brzostek – radna Jolanta Jóźwiak, 

24.09.2019 r. – sołectwo Winna – , 

25.09.2019 r. – sołectwo Łękno i Jeziory Małe – radni Katarzyna Gomułkiewicz, 

Marek Stroiwąs i Zbigniew Łyszczarz. 

• Przewodnicząca Rady Gminy pełni dyżur w Urzędzie Gminy w poniedziałki od godz. 

14 – 16, Radna Kamila Kołacka pełni dyżur w świetlicy wiejskiej w Lubonieczku                    

w pierwszy wtorek miesiąca od godz. 18 – 19; 

• szczegółowe dane dotyczące posiedzeń Rady Gminy Zaniemyśl wraz z protokołami 

znajdują  się na stronie internetowej Gminy Zaniemyśl w zakładce Rada Gminy oraz 

w systemie e-sesja (http://zaniemysl.esesja.pl/). 

 

http://zaniemysl.esesja.pl/
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5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Interpelacji i zapytań nie złożono 

 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

na XI sesji Rady Gminy Zaniemyśl, dnia 3 września 2019 r. nie zgłoszono interpelacji 

 

7. Podjęcie deklaracji samorządów lokalnych w sprawie wspólnych działań na rzecz 

Średzkiej Kolei Powiatowej, deklarację odczytała Przewodnicząca Rady Gminy 

Zaniemyśl Justyna Dąbrowska 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia deklaracji samorządów lokalnych w sprawie wspólnych działań na rzecz Średzkiej 

Kolei Powiatowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) Katarzyna Gomułkiewicz, Bartłomiej Mieloch 

 

Deklaracja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani 

Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, w obradach bierze udział 

14 Radnych, na sesję przybyła Radna Katarzyna Gomułkiewicz 
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Radna Katarzyna Gomułkiewicz, w uchwale jest katalog, przedmiotów, pomocy 

naukowych, na które może zostać przeznaczone to stypendium, w sytuacji kiedy ta osoba 

uprzywilejowana decyduje się na wybór właśnie takiej formy realizowania stypendium i ten 

katalog wzbudza moje wątpliwości z dwóch powodów, wiadomo temat pomocy socjalnej to 

jest zawsze taki bardzo delikatny i nigdy nie wiadomo jak wywarzyć, ale co do zasady 

wszyscy się zgadzają, ze pomagając trzeba wspierać, motywować, a nie koniecznie, a na 

pewno nie wyręczać, a tu na tej liście mamy takie podstawowe artykuły jak zeszyty, artykuły 

piśmiennicze i powstaje pytanie czy w dobie tych zasiłków, które otrzymujemy z budżetu 

państwa, tak zwane 500+, wyprawka szkolna, którą otrzymują wszyscy rodzice czy naprawdę 

nie jest właśnie wyręczaniem, finansowanie tego rodzaju wyposażenia, bo ustawodawca                        

w ustawie o systemie oświaty wskazuje, że stypendium socjalne w pierwszej kolejności ma 

być przeznaczone na dodatkowe zajęcia, super, świetnie i na inne przedmioty przede 

wszystkim podręczniki, my tu jeszcze wskazujemy dojazdy do szkoły, pewnie to też jest 

ciężarem no ale na te wyposażenie podstawowe właśnie mamy mieć tą wyprawkę szkolną                

w wysokości 300,00 złotych, pytanie czy naprawdę potrzeba jeszcze raz finansować to samo 

wyposażenie szkolne, druga rzecz też dotyczy tej listy, no bo ona jest tak dosyć bogata, moje 

doświadczenie jako rodzica nie potwierdza, że jest potrzeba kupowania aż tak wielu 

przedmiotów co roku, a nawet co semestr, niektóre rzeczy są zmieniane co semestr, no 

musimy być odpowiedzialni jako ci, którzy też kształtują pewne konsumenckie postawy            

w tym, takimi narzędziami, w ostatnim tygodniu, w ubiegłym tygodniu na naszym zebraniu 

wiejskim, sołectwo Łękno i Jeziory Małe miałam wrażenie, że co najmniej połowa tego 

zebrania była poświęcona tematowi śmieci, to jest ważny temat dla mieszkańców, no ale  

problemem jest nie to, że śmieci są w naszym otoczeniu ale skąd one się biorą, za każdym 

razem kiedy kupujemy nową rzecz inna rzecz, którą do tej pory wykorzystywaliśmy nawet               

w tych samych potrzebach no staje się dla nas zbędna czyli  staje się odpadem, czyli jest 

śmieciem, my tutaj pozwalamy kupować nie wiem tornister co semestr, naprawdę nie mam 

takiego doświadczenia, żeby była taka potrzeba, albo to obuwie sportowe, dwie pary, to nie 

jest, że ja komuś coś żałuję tylko czy naprawdę jest konieczne kupowanie nowych rzeczy, a 

tym samym przyczynianie się do powstawania odpadów, tak to postrzegam, że napędzamy 

zupełnie niepotrzebnie ta konsumpcję, bo skoro jest to na liście no to pewnie będą te osoby 

korzystać, taki może być skutek, nie mówię, że tak będzie absolutnie tylko, że taki jest 

możliwy sposób wykorzystania tego stypendium   
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Głosowano w sprawie: 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Zbigniew Łyszczarz, 

Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/99/2019 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Szanowni Państwo chciałem jeszcze, po głosowaniu 

oczywiście dodać, że jeżeli ma nie być tego Programu, a przypomnę, że 90 % środków to jest 

dotacja z budżetu państwa, a 10 %  z budżetu gminy to prosiłbym Radę, żeby wypowiedziała 

się już tak ostatecznie, gdyż zdecydujemy o oddaniu dotacji należnej Gminie Zaniemyśl na 

ten cel  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, ja myślę, że problemem nie 

jest sam Regulamin tylko po prostu ten katalog tego co można kupić, bo jeżeli mówimy                    

o komputerach, które możemy kupić co roku, powiem tak, ja nie kupuje komputera dziecku 

co roku, tabletu czy jeszcze czegoś innego, po prostu może trzeba by  bardziej przyjrzeć się 

temu co można za to stypendium kupić, żeby je wykorzystać, można po prostu przyłożyć się 

do określenia tego katalogu lepiej, taka moja uwaga 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, jeżeli chodzi o ten katalog to chciałabym powiedzieć, że 

określenia tego katalogu wynika właśnie z naszego doświadczenia związanego z oceną 

wydatkowania stypendium przez wnioskodawców, zawężenie tego katalogu wynika właśnie      

z takich analiz, jest to zawężenie katalogu, nie patrzyłabym, jeżeli mogę tak powiedzieć, nie 

patrzyłabym na ten katalog jako na coś bardzo szerokiego, dlaczego, dlatego, że urzędnicy 

którzy dostają wnioski o stypendium, myślę, że to jest dosyć istotne w kontekście ostatniej 

uwagi, nie mają uprawnień do tego, ażeby analizować czy dany wnioskodawca, który, i to jest 

tez istotne właśnie przy tych stypendiach, może, jeden wnioskodawca co roku wnioskować                 

o takie stypendium, a urzędnicy nie są od tego żeby kwestionować wydatki, które 
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następowały w roku poprzednim, tak, że jeżeli ktoś zakupuje, a tak się zdarzało np. 15 

koszulek sportowych w danym roku, a następnie w kolejnym również 15, albo laptop                       

w tamtym roku, zakładam, bo tego nie sprawdzamy, uprawnień nie mamy, i w drugim roku 

również, urzędnik jest zobowiązany te pieniądze wypłacić, w związku z powyższym myślę, 

że ten katalog  jest katalogiem bardzo ostrzonym, jest wystarczający, projekt uchwały był też  

Państwu przedstawiany, ażeby dostosować go formalnie do prac, które my wykonujemy na 

stypendiach szkolnych wyłącznie 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myślę, że Radni wyrazili 

swoją wolę,  7 „za” w związku z tym uchwała została podjęta, nie ma tutaj dyskusji w tym, to 

jest po prostu wola Radnych  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, Pani Sekretarz pamiętam, że Pani nam mówiła, że to jest 

zawężenie już oczekiwań tych dotychczasowych stypendystów, bo praktycznie oni kupowali 

jeszcze więcej, tylko, że jeżeli robimy już Regulamin to może właśnie taki, który, jak 

najlepszy, tu ja ciągle widzę tą wadę, że ciągle jest możliwość kupowania tak naprawdę dużo, 

za dużo niż jest to potrzebne dziecku 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, bo żebyśmy mogli tak zrobić tak jak Państwo oczekujecie 

to należałoby wskazać, że ten Regulamin jest obowiązkowy w zakresie wyhamowania tych 

wydatków z roku na rok, czyli w tym roku możesz, ale w kolejnym tobie nie wolno, a my 

tego nie możemy zrobić  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, nie wiadomo czy ta sama osoba będzie pobierała 

stypendium w kolejnym roku, prawda 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, oczywiście, zazwyczaj to są powtarzający się 

wnioskodawcy, a zazwyczaj oczywiście, tego nie wiemy 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, nawet z samej ustawy, są wskazane zajęcia pozalekcyjne                                   

i podręczniki, które faktycznie jeżeli ktoś miałby kupować, teraz już tylko do szkoły średniej, 

to zawsze są wydatkiem, co jeszcze potrzeba dziecku i jak często  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, tak jak Radna Katarzyna 

Gomułkiewicz powiedziała ustawodawca wskazał tylko dwie, jest otwarty katalog, ale 

opowiada o dwóch, my mamy więcej i jest dyskusja 

Radny Tomasz Grabowski, ta lista, ten katalog nie jest obowiązkowy co roku, tak, nie 

będziemy też listy co roku poszerzali albo zawężali, bo ktoś w tym roku kupił laptopa, a                       

w przyszłym roku już go nie kupi, więc lista jest listą domniemaną, katalog jest tak naprawdę 

przygotowany na następne dwa, trzy, pięć, dziesięć lat o ile ustawa się nie zmieni w związku 
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z czym gdybyśmy chcieli go weryfikować co roku i wpisywać albo laptop będzie albo nie 

będzie to tak naprawdę szkoda naszego czasu 

 

2) projekt uchwały w sprawie Regulaminu dotyczącego ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Zaniemyśl przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu dotyczącego ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli                

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/100/2019 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie Regulaminu dotyczącego szczegółowych zasad 

wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

Regulaminu dotyczącego szczegółowych zasad wynagradzania nauczycieli w szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 



str. 25 

 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/101/2019 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

10 – cio minutowa przerwa 

 

4) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań                  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą 

grunty w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola gmina Zaniemyśl przedstawiła 

Pani Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zaniemyśl, ze zmianą obejmującą grunty w miejscowości Zwola, 

obręb geodezyjny Zwola gmina Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XII/102/2019 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny 

Zwola, gmina Zaniemyśl przedstawiła Pani Monika Niemier, kierownik Referatu 

Infrastruktury 
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Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w miejscowości Zwola, obręb geodezyjny Zwola, gmina Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/103/2019 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 

Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości położonej w miejscowości 

Zaniemyśl, przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa                       

i Gospodarki Gruntami 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości położonej w miejscowości Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/104/2019 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu 
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7) projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody dębu szypułkowego "Dziadziuś" rosnącego na terenie Gminy 

Zaniemyśl w miejscowości Doliwiec Leśny na dz. nr ew. 7059/1 przedstawiła Pani 

Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myślę, że naszemu 

„Dziadziusiowi”, dla niego te prace pielęgnacyjne są niezbędne 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, do tego co Pani kierownik powiedziała, o tym, że to są 

drogi dojazdowe, ten dąb jest w środku lasu jedyne pojazdy jakie powinny być w pobliżu to 

pojazdy związane z gospodarką leśną i pokrewnymi, to tak mówię do tych którzy parkują 

często pod dębem jest to zupełnie nie uprawnione, ale bezpieczeństwo osób, które tam 

przebywają pieszo i na rowerach jest nie mniej ważne 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, mam nadzieję, że na 

kolejnych sesjach będziemy już te drogi leśne Panie Wójcie przejmować na majątek Gminy, 

najpierw plan miejscowy potem, a później przejęcie tych dróg, ale będziemy o tym pamiętać, 

w każdym bądź razie myślę, że pomnik przyrody „Dziadziuś” jest tak charakterystyczny, a 

wymaga opieki, pielęgnacji i możemy mu zapewnić   

 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody dębu 

szypułkowego "Dziadziuś" rosnącego na terenie Gminy Zaniemyśl w miejscowości Doliwiec 

Leśny na dz. nr ew. 7059/1 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/105/2019 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu 
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8) projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości przedstawiła 

Pani Renata Wolska - Sadyś, podinsp. ds. wymiaru podatków i opłat 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, ja ze swojej strony bardzo 

proszę Państwa o niepodejmowanie tej uchwały i pozostawienie podatku na poziomie 

ubiegłego roku, w ubiegłym roku podnosiliśmy podatki zarówno te od nieruchomości                            

jak i działalności gospodarczej, znaczący wzrost podatków był za śmieci to stanowiło duże 

obciążenie w związku z tym jeszcze jest jedna kwestia, że Gmina Zaniemyśl, jeżeli chodzi                  

o Powiat Średzki, na najdroższe podatki praktycznie oprócz budynków związanych                             

z prowadzeniem działalności gospodarczej i budynki pozostałe w tym zajęte na prowadzenie 

własnej statutowej działalności pożytku publicznego ma najwyższe, te tylko dwie pozycje są 

niższe, ale nie najniższe w Powiecie Średzkim, podnoszenie tych podatków jest dla mnie po 

prostu nie uzasadnione, tym bardzie, że nie jesteśmy takimi beneficjentami  swojej lokalizacji 

jak Gmina Śrem czy Gmina Kórnik czy nawet Środa Wielkopolska, to jest moja propozycja                 

i prośba do Państwa o niepodejmowanie tej uchwały i pozostawienie stawek podatku na tym 

samym poziomie 

Radny Tomasz Grabowski, faktycznie podnieśliśmy podatki w roku 2018, ale przypomnę, 

że 2016,2015 i 2017 nie było podniesionych stawek czyli trzy lata podatki nie szły do góry, a 

te pieniądze są niezbędne na inwestycje w Gminie m.in. na oświetlenie, na drogi, na 

infrastrukturę 

 

Głosowano w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Zbigniew Łyszczarz, 

Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski 

PRZECIW (7) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł 

Kurpik, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Katarzyna Gomułkiewicz 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nie została podjęta 
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9) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/307/2018 Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2018 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej etap I i II wraz                         

z przebudową sieci wodociągowej w miejscowości Śnieciska, Gmina Zaniemyśl” 

realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

przedstawił Pan Krzysztof Urbas, Wójt Gminy Zaniemyśl 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XLIII/307/2018 Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 25 czerwca 2018 r.                     

w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie inwestycji pn. „Budowa 

sieci kanalizacji sanitarnej etap I i II wraz z przebudową sieci wodociągowej w miejscowości 

Śnieciska, Gmina Zaniemyśl” realizowanej w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/106/2019 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019 

przedstawił Pan Krzysztof Urbas, Wójt Gminy Zaniemyśl 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, mam trzy pytania, z czego dwa to zadaliśmy już na 

komisji, Wójt był nieobecny a Pani Skarbnik wtedy nie miała informacji żeby nam 

odpowiedzieć, jedno dotyczyło zadania - rozbudowa systemu łączności radiowej na budynku 

strażnicy, ty mamy zmniejszenie i Pani Skarbnik mówiła, że być może to zadanie nie będzie 

realizowane wcale, to jakbym mogła prosić o informację o tym zadaniu 
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Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, jeżeli chodzi o rozbudowę łączności radiowej, tutaj 

chodzi o OSP Zaniemyśl, to rzeczywiście zmniejszamy, bo mieliśmy tam zapisy, pewne 

kwoty, gdyż w tym roku realizować tego Komenda Powiatowa, po rozmowie, raczej nie 

będzie, problem jest w tym, że Komendant Powiatowy pod koniec ubiegłego roku pytał 

potencjalnych wykonawców za ile tego typu roboty wykonają i pod roku się okazało, że 

niestety o 50 % drożej chcą, niż żeśmy założyli w budżecie i ustaliliśmy, stosowne pismo 

wpłynęło do mnie od Komendanta Powiatowego, że na przyszły rok poda taką kwotę na 

piśmie, żeby można zrealizować to w roku 2020, dlatego zmniejszamy tam środki, 

jednocześnie chcę powiedzieć, że my dokładamy pieniądze do OSP na zakup profesjonalnej 

łodzi motorowej i myślę, że uda nam się w tym roku jeszcze dokonać, nie dotarła do mnie 

informacja, nie wiem czy dzisiaj nie jest sejmik, jak sejmik tylko podejmie uchwałę o pomocy 

w wysokości 50 % to Gmina Zaniemyśl dołoży 50 % i szybko będziemy starali się ta łódź, tak 

to nazywają, profesjonalną łódź dla OSP Zaniemyśl zakupimy, czas jest krótki, październik, 

listopad, mam nadzieję, że wykonawca tej łodzi już ją może ma, a dzisiaj nikt nie produkuje 

na magazyn, i uda nam się to zadanie zrealizować, to tyle 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, druga wątpliwość, która na komisji się pojawiła, są 

przenoszone między paragrafami, między działami nawet chyba, kwoty związane z utylizacją 

padłej zwierzyny, jest umniejszane przez to kwota przypisana do działu 913 i pytaliśmy jak to 

się ma do zapisów w Programie ochrony zwierząt, gdzie jest zapisane wprost, że na ten cel 

Gmina zabezpiecza 30 tys. złotych, a po przeniesieniu tych 4 tys. złotych na utylizację 

zwierząt to właśnie na 913 zostaje 27 tys. złotych i te brakujące kwoty może są w innym 

miejscu w budżecie, tak 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, one są w innym miejscu, mieliśmy tu wątpliwości, 

pojawił się problem i trzeba to rozstrzygnąć, zapisać pewne kwoty, myśmy mieli wszystkie 

kwoty skierowane w paragrafie, gdzie płacimy za schronisko, pobyt w schronisku, dzisiaj już 

wiemy, że musimy mieć w innym paragrafie na te inne zdarzenia związane właśnie ze 

zwierzyną, po prostu musimy tą kwotę zabezpieczyć w innym paragrafie 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, ostatnie pytanie dotyczące ścieżki rowerowej do 

Lubonieczka, zmieniamy nazwę zadania już nie budujemy ścieżki tylko przebudowujemy 

drogę gminną ale projekt, który był zrobiony, parę miesięcy,  na pewno parę tygodni temu jest 

odpowiedni, ten projekt wykonany z funduszu sołeckiego jest dobry dla zadania przebudowa 

drogi gminnej 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak jest odpowiedni, jest nazwa, ponieważ w trakcie 

realizacji tego projektu konsultowaliśmy się z administracją budowlaną i w Powiecie 
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powiedziano nam tam, że nie zezwolą na budowę ścieżki  pieszo-rowerowej ze względu na 

brak szerokości odpowiedniej więc szybo projektant to uwzględnił i jest ścieżka rowerowa, 

ale żeby otrzymać środki z funduszu dróg samorządowych nazywamy to przebudową drogi 

Zaniemyśl – Lubonieczek w zakresie budowy ścieżki rowerowej i budowy oświetlenia na 

całym tym odcinku 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2019 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, 

Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-

Gawlak 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XII/107/2019 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu 

 

11) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Zaniemyśl przedstawił Pan Krzysztof Urbas, Wójt Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, analizując ten WPF 

odnieśliśmy trochę wrażenie, ze tylnymi drzwiami wprowadzane są zadania, które naprawdę 

powinny być dyskutowane przed zatwierdzeniem projektu budżetu na rok 2020, zostało 

wprowadzone, znaczy przesunięte zadanie na 2020 rok w postaci przebudowy, adaptacji 

hydroforni w Jeziorach na świetlicę wiejską, to zadanie miało być dwa lata później 

realizowane i było zaplanowane 150 tys. złotych w tej chwili 410 tys. złotych zaplanowane na 

to zadanie co uważam, w tej chwili za nieuzasadnione z tego względu, że jest wywołany 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego tego odcinka Jezior Wielkich, praktycznie 

całej miejscowości Jeziory Wielkie, wiemy, że jest bardzo duża inwestycja planowana                     

w obrębie tej miejscowości, budowa osiedla domów jednorodzinnych, tak, że tutaj może się 

wszystko zmienić, praktycznie wyklaruje się to nam  w tych dwóch następnych latach, jak 

będą wyglądały Jeziory Wielkie, jak będą się rozwijały i co będzie konieczne, czy 
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przypadkiem nie będziemy musieli wrócić w tym wypadku do tego, żeby ta hydrofornia 

pozostała hydrofornią, bo wiemy, że jeżeli chodzi o infrastrukturę wodociągową nie jesteśmy 

w stanie na takie duże osiedle tej wody dostarczyć, bez budowy nowej sieci wodociągowej                         

i stacji uzdatniania, powiększenia tutaj jej mocy przerobowej, więc wydaje mi się to dalece za 

szybko, Panie Wójcie, myślę, że to powinno być dyskutowane przy omawianiu projektu 

budżetu na 2020 rok, więc jest to zaskoczenie dla nas bardzo duże, nie mieliśmy szans 

porozmawiać z Panem na ten temat, Pani Skarbnik nie miała takiej wiedzy, powiedziała, że 

jest to wprowadzone przez Pana Wójta 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, oczywiście jak wszystko co się dzieje w Gminie to jest na 

Wójta, Szanowni Państwo i to potwierdzam, ktoś musi brać na siebie odpowiedzialność                        

i realizować, i być organem wykonawczym, jeżeli chodzi o tą Pani Przewodniczącej 

wypowiedź, że wprowadzam coś tylnymi drzwiami, wcale nie zamierzałem wynikło to już                  

z potrzeby aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej między innymi po zebraniach 

sołeckich, jeżeli chodzi o kwotę, Szanowni Państwo, zawsze mówię to jak robimy wieloletnie 

zadania inwestycyjne to najpierw wprowadzamy jakąś kwotę na projekt, a następnie musimy 

przewidzieć realizację i to są kwoty z „kapelusza”  i taka kwota z „kapelusza” na przebudowę 

hydroforni w Jeziorach Wielkich na świetlicę też taka była 150 tys. złotych, jak Państwu 

mówiłem zlecone zostało i wykonane i mamy pozwolenia wszystkie z przyłączami itd., 

dokumentacja z kosztorysami i teraz jest kwota brutto 410, bo za 150 tysięcy wszystkie 

przyłącza, oświetlenie, remont, zostają tylko ściany praktycznie nic poza tym, bo żadne okno, 

żadna brama, wszystko będzie w tym budynku w innym miejscu i w innej formie i dlatego też 

ta zmiana wprowadzona, kolejna rzecz, która chcę Państwu powiedzieć, że na zebraniu 

sołeckim mieszkańcy już podjęli uchwałę o funduszu sołeckim i pewną kwotę ze swojego 

funduszu sołeckiego, wzorem Jaszkowa, wprowadzili na zakup niezbędnych rzeczy do tego, 

żeby ta świetlica mogła funkcjonować, bo przecież wiadomo, że my w przetargu nie 

będziemy ujmować wszystkich urządzeń, które są tam niezbędne, zastawy czy jakieś inne 

potrzebne rzeczy, wykonawca zrobi to co jest w tym projekcie budowlanym i to między 

innymi, mówię dobrze, porządkujmy już WPF, żeby dostosować do raz, że do kwot i móc 

realizować  fundusz sołecki, oczywiście możecie Państwo powiedzieć, że fundusz sołecki 

może być zmieniony to Państwo podejmiecie decyzję nie ja, czy w przyszłym roku będzie 

robiona ta świetlica czy też nie, i ja proponuję, bo tak też powiedziałem, że uwzględnię, ale 

czy Rada przegłosuje to już nie ode mnie zależy, myślę, że będzie na to czas i mam nadzieję, 

że będzie, Pani Przewodnicząca, czas żeby przedyskutować kolejne zadania inwestycyjne na 

przyszły rok i wiele innych rzeczy, przy WPF-ie mam nadzieję, że w październiku się 
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spotkamy, już konkretnie i omówimy chociażby na Komisji wspólnej jakie zadania będą 

wchodziły do budżetu, do projektu budżetu, a które Państwo przesuniecie na następne lata 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czy możemy poprosić tu Panią sołtys ewentualnie, no bo 

Pani sołtys była wśród osób, które były za zmianą lokalizacji, czy faktycznie teraz już 

zaakceptowali to mieszkańcy Jezior taką lokalizację   

Sołtys sołectwa Jeziory Wielkie Pani Agnieszka Kalisz, my związku z tym, że były już tak 

dalece posunięte prace z projektem wycofaliśmy się z tego wniosku o nową lokalizację, 

dlatego już przyjęliśmy do wiadomości, że świetlica będzie po hydroforni no i tam na 

wyposażenie przeznaczyliśmy jakieś tam środki  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, ale równie dobrze, również 

z tego funduszu sołeckiego zostały przeznaczone kwoty na wiatę na tym terenie, który jest 

wykorzystywany przez Państwa do tych imprez integracyjnych, prawda 

 Sołtys sołectwa Jeziory Wielkie Pani Agnieszka Kalisz, tak, wiata w związku z tym, że 

chcemy zakupić namioty, ławki, stoły, żeby mieć to gdzie przechować  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, czyli te naczynia również 

tam będą mogły być przechowywane 

Sołtys sołectwa Jeziory Wielkie Pani Agnieszka Kalisz, jeśli hydrofornia nie zdąży stanąć 

w całości to trzeba gdzieś przechować, chyba, że po prostu zmienimy ten fundusz sołecki i nie 

będziemy wyposażenia kupować  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myślę, że mamy już jakąś 

jasność  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Zbigniew Łyszczarz, 

Michał Marciniak, Ewaryst Pankowski 

PRZECIW (6) Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Marek 

Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Gomułkiewicz, Kamila Kołacka 

NIEOBECNI (1) Bartłomiej Mieloch 
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decydującym głosem jest głos Przewodniczącego Rady, ja ponawiam swój głos czyli głos 

„przeciw”, a zatem uchwała nie została podjęta 

ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała nie została podjęta. 

 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja mam nadzieję, że po 

tej decyzji Państwa np. myślę, że nie, ale z funduszu dróg samorządowych ulica Świerkowa 

otrzyma dofinansowanie, bo korekta jest przegłosowana, nie wiem jakie dokumenty, czy 

będzie tam też będzie WPF, chociaż w WPF nie zawierał ulicy Świerkowej ze względu na to, 

że jest to zadanie jednoroczne, a więc dokumentacja itd., że nie będzie jakiś skutek 

negatywny, finansowy dla budżetu Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, Panie Wójcie, myślę, że                 

w związku z tym, że zostało wykreślone z naszego punktu obrad, punkt dziewiąty (9) – 

Oświadczenie Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie firmy MAX Restauracje prowadzącej 

działalność na Wyspie Edwarda będzie zwołana sesja w trybie po otrzymaniu opinii 

kancelarii Prawnej, będzie zwołana sesja w trybie nadzwyczajnym i wtedy też jeżeli będzie to 

konieczne, mam nadzieję, że ten WPF będzie dostosowany do potrzeb i oczekiwań Rady, 

również wtedy będzie można go przegłosować tak, żeby ulica Świerkowa nie miała żadnego 

problemy jeżeli chodzi o dofinansowanie, a porozmawiamy, podyskutujemy nad tym WPF-

em  

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, propozycja Pana Wójta, że już najwyższy czas omówić 

zadania na 2020 rok jest bardzo słuszna, jak coś będzie obgadane to coś będzie ustalone   

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myślę, że tak 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, ja mam pytanie, zresztą 

wielu Radnych dopytywało, 3 września do Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu i także 

do wiadomości Rady Gminy Zaniemyśl i Wójta Gminy Zaniemyśl  wpłynęło przedsądowe 

wezwanie do zapłaty za niedotrzymanie warunków umowy przez Gminny Ośrodek Kultury w 

Zaniemyślu na wyłączność prowadzenia działalności na Zaniemyskich Bitwach Morskich 

przez firmę Niku Bowling, to przedsądowe wezwanie do zapłaty opiewało na 64.575,00 zł, 

jest to znaczna kwota jeżeli chodzi o budżet zarówno, przede wszystkim Ośrodka Kultury,                 
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3 września, z 14 dniami przekazania tej kwoty na rachunek czy to mniej więcej 17 września 

sytuacja powinna się wyklarować, czy Pan dyrektor mógłby nam powiedzieć jak ta sprawa 

jest załatwiona przez Gminny Ośrodek Kultury i czy nie będziemy mieć kolejnej sprawy, 

pokrycia tych kosztów 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Bartosz Godziewski, Szanowni Państwo, 

chciałbym wyjaśnić tą sytuację, związaną z wezwaniem przedsądowym, wezwaniem do 

zapłaty, po pierwsze chciałbym się odnieść do zarzutów, które zostały podniesione w tym 

piśmie, przede wszystkim w piśmie stwierdzono, że w bliskiej odległości przy wejściu na 

teren imprezy była prowadzona działalność konkurencyjna, która prowadziła spółka pod 

firmą Cukiernia ŁOBZA z siedzibą w Zaniemyślu, pierwszą rzeczą, na którą  trzeba zwrócić 

uwagę to, to, że ta działalność nie była prowadzona na ternie imprezy masowej, była 

prowadzona z tego co wiem na prywatnej działce i otrzymała wszelkie pozwolenia, 

zezwolenia na taką działalność, tak, że ja nie widzę podstaw do tego, żeby jakkolwiek 

naruszyć umowę, która została zawarta 24 kwietnia, bo tutaj jeżeli chodzi o wyłączność na 

sprzedaż gastronomii i piwa to było wyłącznie na terenie imprezy masowej nie w najbliższej 

okolicy, więc to jest pierwsza rzecz, ten zarzut uważam całkowicie bezzasadny, jeżeli chodzi 

o sprzedaż piwa przez restaurację, która znajduje się przy amfiteatrze no to ciężko nam się do 

tego odnieść, bo jeżeli tak było oczywiście ta restauracja była poinformowana o tym, są też 

umowy wiążące Gminę i tą firmę, informujące o tym, że nie ma ona prawa sprzedaży 

alkoholu w tym terminie, jeżeli są dowody na to istniejące no tam będzie oczywiście 

przysługiwało roszczenie regresowe, mam nadzieję, że to dobrze ująłem, ale do tego jest mi 

się ciężko odnieść, bo my osobiście nie złapaliśmy nikogo za rękę, jeżeli są takie dowody, no 

słyszeliśmy, że są, sami osobiście dokładnie nie znamy szczegółów, że tak powiem,  w tej 

kwestii, możliwe, że tak, ze było sprzedawane, jeżeli tak to my będziemy musieli wystąpić do 

tej restauracji z roszczeniem, kolejna rzecz, która jest podniesiona, to, że nie zostało 

zapewnione bezpieczeństwo, zostały spełnione wszystkie wymagania wynikające z ustawy o 

bezpieczeństwie imprez masowych i tutaj też uważam za całkowicie bezzasadne, to są te 

rzeczy, które zostały podniesione w tym piśmie, jeszcze jest kwestia agregatu, agregat 

oczywiście znajdował się na terenie imprezy masowej, o której został dokładnie włączony nie 

wiem, bo tym bezpośrednio zajmował się zastępca, ze względu na to, że umowa została, data 

tej umowy to jest data 24 kwietnia, a ja swoje funkcje piastuje od 13 maja, ciężko 

odpowiedzieć na wszystkie szczegóły co do tych rozmów, jak to wynikało, na pewno mogę 

Państwo uspokoić, byliśmy z Panią Sekretarz na rozmowach z Panią Moniką Gościniak i Pani 

Gościniak bardzo pozytywnie odniosła się do współpracy, do tych relacji, które zostały 
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nawiązane w czasie Zaniemyskich Bitew Morskich myślę, że będzie chętna do dalszej 

współpracy, a potwierdzeniem tego jest chociażby to, że nie zostały poczynione żadne kroki 

ze strony Pani Moniki Gościniak z firmy prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą 

Monika Gościniak Niku Bowling, nie zostaliśmy wezwani do uiszczenia, nie zostało podjęte, 

tak, że myślę, że ta współpraca będzie kontynuowana i mam nadzieję, że będzie coraz to 

lepsza 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, dziękuję Panie dyrektorze, 

zasadniczo chodziło mi o tą ostatnią Pana wypowiedź, czyli, że nie zostanie podjęte żadne 

kroki prawne mające na celu wyegzekowanie od nas tego przedsądowego wezwania do 

zapłaty, czy to jest takie ostateczne, że ta Pani wycofała się jakby z tego wezwania do zapłaty, 

macie Państwo na sto procent pewność, że nie będzie rościła tych zobowiązań 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Bartosz Godziewski, przedawni się po trzech 

latach, właściwie przez trzy lata nie będziemy mili sto procent pewności co do tego, ale to co 

udało mi się uzyskać w trakcie rozmów to przychylne nastawienie do kontynuowania 

współpracy z Panią Moniką Gościniak  

 Radna Katarzyna Gomułkiewicz, czyli pisemnej odpowiedzi nie było, byli Państwo na 

spotkaniu, tak 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Bartosz Godziewski, tak, byliśmy na spotkaniu i to 

sobie na spotkaniu ustaliliśmy, pisemnej odpowiedzi nie ma, ale tak jak mówię, nie wpłynęło 

żadne pismo, tak, że nie ma wezwania do tego, żeby skierować na drogę sądową, tak to 

wygląda na dzień dzisiejszy 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, mam nadzieję, że jakaś 

notatka została sporządzona z tego spotkania 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Bartosz Godziewski,  przyznam się, że jeszcze nie 

ale takowa zostanie sporządzona, jesteśmy w kontakcie cały czas z Panią Moniką, będziemy 

też oczekiwali na jakieś pismo z jej strony, że to wszystko zostało zamknięte, ostatecznie, ale 

jestem przekonany o tym, że jestem na właściwych torach i ta współpraca będzie 

kontynuowana z korzyścią dla przede wszystkim Gminy ale też dla drugiej strony  

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, miło to słyszeć ale 

aczkolwiek trzeba zadbać o swoje interesy i jakieś pisemne zobowiązanie, jeżeli faktycznie 

jest tak jak Pan dyrektor mówi, że Pani nie będzie dalej rościła, warto się tak przygotować 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, jeżeli to było wezwanie przedsądowe to my wcale nie 

musimy dostać żadnego kolejnego pisma, to pismo może być skierowane do sądu po prostu  
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Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, tak naprawdę mamy tylko 

dobrą wolę Pani i zobaczymy co się dalej z tego, czekamy 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Bartosz Godziewski, jeszcze jest kwestia tych 

zarzutów do których się odnosiłem przed chwilą,  nie będę tego powtarzał, nie uważam, żeby 

aby ta kara była jakkolwiek zasadna     

Sołtys sołectwa Pigłowice Stefan Jankowiak, mam do Wysokiej Rady takie pytanie, 

przejeżdżałem teraz przez województwo łódzkie, niby biedne, nie wiem czy to jest odgórne 

zarządzenie, tabliczki sołtysów tam są wszystkie z orzełkiem, nie wiem czy to jest wymysł 

Rady czy to jest zarządzenie jakieś odgórne, bo u nas są bez, stare, podrapane takie te 

tabliczki, a tam wszystkie tabliczki z orzełkiem, województwo łódzkie, świętokrzyskie, niby 

biedne województwa ale jak przejeżdżałem przez wieś to były nowe tabliczki z orzełkami, 

czy to jest jakieś zarządzenie  odgórne czy, jeszcze drugie pytanie, było poruszane na 

zebraniu sołeckim – światłowody, w zeszłym roku firma przyjechała, rozkopali, potem 

mieliśmy zebranie sołeckie, firma upadła i światłowodów nie będzie, w tym roku znowu 

przyszli rozkopali, do lipca będziecie mieć światłowody, skrzynki poustawiali, nie ma nikogo, 

cisza 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, tak, Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o tabliczki sołtysów, 

rzeczywiście tak generalnie żeśmy nie zmieniali, te, które były przenosiliśmy, 

przekazywaliśmy itd., zobaczymy, może rzeczywiście formę tych tabliczek trzeba zmienić, 

zobaczymy ile to będzie kosztować, wymienimy wszystkie, możemy zrobić wszystkim 

równe, w różnych gminach czy województwach jest to różnie, tak jak znakowanie ulic na 

wioskach czy numerów nieruchomości itd., tak jak mi kiedyś słusznie zwrócił uwagę 

mieszkaniec Zaniemyślu na zebraniu dlaczego oznakowujemy ulice i nie ma herbu 

Zaniemyśla, rzeczywiście ja nie pomyślałem czy moi pracownicy nie pomyśleli, teraz już te 

nowe, gdzie zakładamy to już dajemy ten ładny herb Zaniemyśla, żeby to wyglądało, pewne 

rzeczy czas robi swoje, że trzeba coś zmienić, tutaj zobaczymy jaki to będzie koszt może też 

wprowadzimy z orzełkiem, że tam jest sołtys, oczywiście z napisem takim jakim powinno 

być, ale najpierw musimy się zorientować jakie to są koszty, jeżeli chodzi o światłowody, 

temat rzeka, Szanowni Państwo, na odpowiadam się, na telefony czy z mieszkańcami tych 

rejonów, wiosek, które rzeczywiście ta inwestycja się toczy i końca, jak to się mówi, nie 

widać, bodajże dwa tygodnie temu Referat Infrastruktury przygotował pismo do Ministerstwa 

Cyfryzacji z zapytaniem konkretnym kiedy ta inwestycja będzie zakończona, bo przypomnę, 

że inwestycje realizowało Ministerstwo Cyfryzacji, nawet nie Urząd Marszałkowski tak jak te 

pierwsze światłowody przez Zaniemyśl przechodziły, tylko Ministerstwo Cyfryzacji, firma 
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zaczęła kopać, zostawiła przewody, na szczęście tak jak sołtys powiedział, latem też ich 

zauważyłem, tu skrzynkę przy Urzędzie zakładali też, łączyć to w jeden układ, no i ci 

pracownicy prawdo podobnie powiedzieli tak, że oni chcą skończyć ale kto będzie z tej sieci 

korzystać to Ministerstwo wybierze operatora, powiedzieli mi, że INEA poznańska stara się o 

to, żeby podać sygnał właśnie w tym zakresie realizowanym ale Ministerstwo czy ktoś                       

z Ministerstwa stwierdził, że INEA jest za droga i dopuścimy innego operatora, który będzie 

tańszy, opłaty na te umowy będą tańsze, kiedy to nastąpi, kto będzie podawał sygnał, kto się 

zwróci do wszystkich chętnych czy chce przyłącze, tego nikt nie wiem  

Sołtys sołectwa Pigłowice Stefan Jankowiak, mieszkańcy Pigłowic i Szkoła się cieszyła, że 

będzie internet, bo widzieli skrzynki, a zasięg w Pigłowicach jest taki, że „pożal się Boże”   

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, no niestety tak to, widzicie Państwo, jest, że my akurat jednej 

i drugiej inwestycji nie realizowaliśmy, ale im dalej inwestor jest tym drożej, bo zawsze 

można się na Wójcie „wyżyć”, że coś kiepsko idzie, na pracownikach, ale staramy się zrobić 

tą inwestycję dobrze, nawet nie znając się to bierzemy fachowców, a tu nie mamy żadnego 

wpływu, przypomnę, że ta inwestycja  realizowana przez Ministerstwo Cyfryzacji na 

początku miała być tylko w trzech wioskach, wtedy jeszcze pamiętam, powiedziałem 

zastępcy, żeby napisał pismo w moim imieniu, żeby wszystkie wioski, które nie mają 

światłowodu były objęte, zwiększono zakres tych światłowodów o kolejne wioski czy 

miejscowości ale wiemy, że te, które nie mają już na razie nie będą realizowane, może 

później, jak tylko przyjdzie odpowiedź z Ministerstwa Cyfryzacji, kiedy będzie sygnał, kiedy 

mieszkańcy tych rejonów, gdzie są rozprowadzone te światłowody na pewno państwu 

przekażemy informację, nie będziemy czekali na sesje tylko na stronie internetowej już te 

informacje podamy, że jak będziecie Państwo zaglądać na stronę internetową, gdzie dzwonić 

do którego operatora, który daje sygnał, że chcecie zawrzeć umowę, żeby to jak najszybciej 

poszło       

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, teraz mi się przypomniało 

Panie Wójcie jeżeli chodzi o ulice Ogrodową i Konserwatora Zabytków, poewangelicki 

cmentarz, pierwsza odpowiedź Konserwatora o zajęcie większego kawałka cmentarza 

ewangelickiego pod drogę na ulicę Ogrodową została zaopiniowana negatywnie, później była 

zmiana projektu i ten fragment miał być zdecydowanie mniejszy czy jest już odpowiedź 

Wojewódzkiego Konserwatora, czy ten mniejszy fragment może być zajęty 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, na kolejne moje pismo w sprawie wydania, przypominam 

Państwu, opinii, to jest opinia, to nie jest decyzja, jeszcze nie mam odpowiedzi  



str. 39 

 

mieszkaniec Łękna - Pan Kloc, 1 kwietnia składaliśmy tutaj petycję o realizację budowy 

drogi, utwardzenia na osiedlu domków jednorodzinnych, ulica Morelowa i Wiśniowa,                     

17 czerwca Rada uchwaliła kolejność realizacji dróg, pismo 1 lipca otrzymaliśmy od Radnego 

Marka Stroiwąsa z kolejnością realizacji dróg na przełomie przyszłych lat, teraz, tydzień 

temu, na zebraniu sołeckim padła informacja, że ta kolejność jest zmieniona i będzie inna 

realizacja kolejności dróg, chciałbym się dowiedzieć to co zostało uchwalone jest sztywne czy 

teraz Rada uchwala co innego i kolejność już będzie inna 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, kolejność została 

uchwalona, myślę, że tu chodzi o te dwie drogi  Spacerowa i rekreacyjna w Zwoli, one są już 

wpisane w WPF-ie w związku z tym to są drogi, które będą realizowane, nie pamiętam na 

który rok one są wpisane, na 2021 rok, a poza tym żadna inna kolejność nie będzie zmieniana 

mieszkaniec Łękna - Pan Kloc, rozumiem, że to pismo, które otrzymaliśmy jest aktualne 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, tak 

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, to ja mam kolejną sprawę związaną z drogami, do tego 

wykazu, który dotarł do mnie z biura Rady, nie wiem jak mam traktować Panie Radny ulicę 

Kórnicką, która jest na piątym miejscu do realizacji według wykazu, a w tym roku będziemy 

mieli za chwilę dokumentację, jak mam to traktować, ja proponuję, Szanowni Państwo,  

żebyście jeszcze raz usiedli i żeby jeszcze raz to przeanalizować, żebym ja wiedział  co 

przygotowywać, jaką kolejność itd. bo z tego wykazu, który mam ulica Kórnicka jest na 

piątym miejscu, dokumentacja będzie w tym roku zrobiona, tak jak mówiliśmy, jest to 

przyjęte w budżecie z funduszy sołeckich, jeżeli nie będzie zmieniona to ja ulicy Kórnickiej  

w przyszłym roku w projekcie budżetu nie wpiszę 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, myśmy mówili, że 

Śnieciska dostały dwie ulice poza kolejnością jakąkolwiek, dostały ulicę Świerkową i dostały 

ulicę Kościelną dlatego też musimy te z patrzeć na inne miejscowości i stąd ta kolejność  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, to proszę mi, Pani Przewodnicząca, powiedzieć jakiego 

harmonogramu mam się trzymać układając projekt budżetu chociażby na przyszły rok, 

którego 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, harmonogramu 

zatwierdzonego przez Radę  

Wójt Gminy Krzysztof Urbas, mam go dostarczony i tego harmonogramu, a więc Kórnicką 

nie będziemy wprowadzać, tak, oczywiście nie zrealizujemy i nie wprowadzę ulicy 

Ogrodowej ze względu na to, że dokumentacja chyba nie będzie do końca roku, a więc 

pewnie jakąś dokumentację ewentualnie czy, jeżeli chodzi o Zaniemyśl, bo myślę, że to 
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zostały przerwane na pewnym etapie prace projektowe i jeżeli będzie wszystko „ok” to 

wystąpię pod koniec roku o wydatki niewygasające, żeby ten projekt ulicy Ogrodowej 

zakończyć, a jednocześnie potem w przyszłym roku złożyć do Funduszu Dróg 

Samorządowych o dofinansowanie, to będzie pewnie w sierpniu, był w tym roku ale no 

niestety dokumentacja nie jest gotowa, nie ma uzgodnień, myślę, że to przy WPF-ie też 

powinniśmy sobie o tym porozmawiać, żeby ustalić, żeby nie było tam jakiś nieporozumień           

 

11. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Justyna Dąbrowska, zamykam XII sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo Państwu dziękuję  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 
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